
1 
 

Bestyrelsesmøde d. 3/12 2018. 

 

1. Ansættelse af leder til børnehuset. 

Ansøgningerne er gennemgået og relevante ansøgere kaldes til samtale. Samtaler afholdes mandag d. 

10/12.  

 

2. Gennemgang af referat. 

Godkendt. 

 

3. Update. 

Ida: indskrivning af 7 børn til kommende 0‐klasse. Der har været store problemer med skolens net, 

dette er løst, og der arbejdes på en mere permanent løsning. Der har været problemer med PBS‐ 

betalinger pga. nettet, hvorfor alle har fået giro‐kort for december. Der er afholdt en hyggelig 

juleklippedag. Gitte Nielsen er ansat i Inges timer, nogle af Idas timer, samt som støttelærer. I næste 

uge er der emneuge, hvor skolen laves om til ”Bjældeby”.  

Jane: Hyggelig julehyggeeftermiddag for forældre i Boblen. Der er planlagt juleture og julefrokost. Pt. er 

der 29 børn i børnehaven, 23 børn i SFO og 12 børn i vuggestuen. Der er kigget på normeringen i 

Boblen, og omrokeret i forhold til de ressourcer der er.  

 

4. Opfølgning på APV. 

Per har læst alle APV’er igennem. Maja og Brian har været med til personalemøde da APV blev 

gennemgået, dette for at være lydhør overfor personalet. Bestyrelsen har afholdt fokusaften på APV. 

Der følges op på fokuspunkter og handles herpå.  

 

5. Rengøring på skole og Børnehus.  

Lone har travlt. Ida, Erik og Lone afholder møde herom og vi følger op på dette til næste møde.  
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6. Sukkerpolitik. 

Udskydes til næste møde.  

 

7. Debat om skoleprofil.  

Vesthimmerlands kommune laver profilskoler. Vi diskuterer hvordan vi forholder os til dette, og om vi 

skal have en tydeligere profil, dette både for at personalet ved hvordan de skal arbejde med skolens 

profil i hverdagen, men også for at få børn til skolen. Bestyrelsen vil diskutere dette på en visionsaften.  

 

8 Eventuelt.  

Næste møde d. 10/1 2019.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referat skrevet af Anne Stærk 

 


